

RESOLVED, That this House has received with satisfaction the Message of the Assembly and the Resolve of that House, appointing a Committee to keep up a good correspondence between the two Houses.

RESOLVED, That a Committee of three Members be appointed to keep up a good correspondence between the two Houses, and to report their proceedings from time to time, with power to send for persons, papers and records for their information.

ORDERED, That the said Committee be the Honorable Messrs. *Duchesnay, Irvine* and *Taschereau*, who are to meet and adjourn as they please.

It was then moved to resolve,

That the above Resolutions of this House be communicated to the Assembly by Message.

The question of concurrence being put on this motion,

It was resolved in the affirmative.

ORDERED, That one of the Masters in Chancery do carry the said Message to the Assembly.

ORDERED, That the two Petitions presented to this House by the Honorable Mr. *Taschereau*, on the 17th instant, do lie on the Table.

The Honorable Mr. *Taschereau* laid before the House the Report of the Commissioners appointed for the relief of Insane Persons and for the support of Foundlings for the District of Montreal, pursuant to the directions of the Act of the 1st year of His present Majesty's Reign, Chap. 18.

ORDERED, That the said Report do lie on the Table.

ORDERED, That three hundred copies of the Catalogue of the Books of the Library of this House, be printed.

It was moved,

That a Committee of three Members be appointed to examine and report the state of the Library of this House, and also what Books or other Publications it may be necessary to procure for the use of the Legislative Council, and the most expedient means of procuring the same.

The question of concurrence being put on this motion,

It was resolved in the affirmative.

ORDERED, That the Honble. Messrs. *Perceval, Perrault* and *De Salaberry* do compose the said Committee, to meet and adjourn as they please.

The Speaker declared this Assembly continued to Saturday next at three o'clock in the afternoon, the House so decreeing.

SATURDAY, 22d DECEMBER.

THE Members convened, were:

The Honorable the Chief Justice, Speaker;
The Honorable
Messrs. Ryland,
Perceval,
De Salaberry,
Burns,
Taschereau.

RESOLU, Que cette Chambre a reçu avec satisfaction le Message de l'Assemblée et la Résolution de cette Chambre, appointant un Comité, pour entretenir une bonne Correspondance entre les deux Chambres.

RESOLU, Qu'un Comité de trois Membres, soit appointé pour entretenir une bonne Correspondance entre les deux Chambres, et pour faire rapport de ses Procédés de tems à autre, avec pouvoir d'envoyer quérir les personnes, papiers et records pour son information.

ORDONNE', Que le dit Comité soit composé des Honorables Messrs. *Duchesnay, Irvine* et *Taschereau*, qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir.

Il a été alors proposé de résoudre,

Que les Résolutions ci-dessus de cette Chambre, soient communiquées à l'Assemblée par Message.

La Question de concurrence étant mise sur cette motion,

Il a été résolu dans l'affirmative.

ORDONNE', Qu'un des Maîtres en Chancellerie porte le dit Message à l'Assemblée.

ORDONNE', Que les deux Pétitions présentées à cette Chambre, par l'Honorable Mr. *Taschereau*, le 17e. du courant, restent sur la Table.

L'Honorable Mr. *Taschereau* a mis devant la Chambre le Rapport des Commissaires appointés pour le soulagement des Personnes dérangées dans leurs esprits, et pour le soutien des Enfants trouvés, pour le District de Montréal, conformément aux directions de l'Acte de la première Année du Règne de Sa présente Majesté, Chap. 18.

ORDONNE', Que le dit Rapport reste sur la Table.

ORDONNE', Que trois cents Copies du Catalogue des Livres de la Bibliothèque de cette Chambre, soient imprimées.

Il a été proposé,

Qu'un Comité de trois Membres soit appointé pour examiner et faire rapport de l'état de la Bibliothèque de cette Chambre, et aussi des Livres et autres publications qu'il seroit nécessaire de se procurer pour l'usage du Conseil Législatif, et des moyens les plus expédients pour se les procurer.

La question de concurrence étant mise sur cette motion,

Il a été résolu dans l'affirmative.

ORDONNE', Que les Honorables Messrs. *Perceval, Perrault* et *De Salaberry* composent le dit Comité, qui s'assemblera et s'ajournera à loisir.

L'Orateur a déclaré cette Assemblée continuée à Samedi prochain à trois heures de l'après-midi, la Chambre l'ordonnant ainsi.

SAMEDI, 22e. DECEMBRE.

LES Membres assemblés ont été:

L'Honorable Juge en Chef, Orateur;
Les Honorables
Messrs. Ryland,
Perceval,
De Salaberry,
Burns,
Taschereau.